

Title (en)  
EXTENDER FOR SMOKE DETECTOR.

Title (de)  
VERLÄNGERUNGSSTÜCK FÜR RAUCHDETEKTOR.

Title (fr)  
PROLONGATEUR POUR DETECTEUR DE FUMEE.

Publication  
**EP 0217865 A1 19870415 (EN)**

Application  
**EP 86902193 A 19860319**

Priority  
US 71561385 A 19850325

Abstract (en)  
[origin: WO8605908A1] An extender (10) for use in connecting electrically a smoke detector (12) mounted against the ceiling (13) with a battery (16) positioned remotely therefrom in a location easily accessible from the floor (21) level. The extender (10) comprises a pair of electrical conductors (22, 24) coupled with a battery (16) accommodated in a box (18) adapted for securing to a side wall (20) and provided with a removable cover (34) attached thereto.

Abstract (fr)  
Un prolongateur (10) est utilisé pour connecter électriquement un détecteur de fumée (12) monté sur le plafond (13) à une batterie (16) positionnée à distance dans un endroit facilement accessible depuis le plancher (21). Le prolongateur (10) comprend une paire de conducteurs électriques (22, 24) couplés à une batterie (16) logée dans un coffret (18) se fixant sur un mur latéral (20) et pourvu d'un couvercle amovible (34).

IPC 1-7  
**G08B 17/10**

IPC 8 full level  
**G08B 17/10** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**G08B 17/10** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8605908A1

Designated contracting state (EPC)  
DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8605908 A1 19861009**; EP 0217865 A1 19870415

DOCDB simple family (application)  
**US 8600551 W 19860319**; EP 86902193 A 19860319